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Väntans tider» två och ett halvt år... 

Våren 2016 lämnade jag in en motion för skolskjuts för barn med särskilda behov även 
utanför kommungränsen. Enligt regelverket för kommunfullmäktige så skall motioner 
besvaras inom ett år. Barn, föräldrar och jag har nu väntat i 2,5 år på ett svar. 
Mina frågor till dig blir därför följande: 

Vad är det som är så svårutrett att frågan inte kunnat besvaras? 

I budgetdebatten för 2019 meddelande du att motionen skulle behandlas på 
decembermötet. Varför blev inte det av? 

Hur länge skall vi behöva vänta på svar på motionen? 

För socialdemokraterna 

Jörgen Palmberg 


